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Београд -- Председник Националног савета за сарадњу са Хашког трибунала Расим
Љајић изјавио је да је за Војислава Шешеља најбоље да сам оде у Хаг и преда се.

  

  

"Свако опирање ће умањити шансу да касније буде пуштен. Уколико настави са оваквим
изјавама, чини себи медведу услугу", рекао је Љајић гостујући у Дневнику РТС-а.

  

Љајић је навео да, након одлуке Жалбеног већа Хашког трибунала, Србија очекује
одлуку Претресног већа, након чега ће моћи да говори о наредним корацима.

  

"Оно што је најважније јесте да се очува политичка и друштвена стабилност", истакао је
Љајић.

  

Према његовим рецима, када у једном предмету постоји толико правних преседана - од
одласка Шешеља у Хаг, пуштања, па затим данашње одлуке - онда је свака политичка
импликација ових догадаја легитимна и реална.

  

"Не можете никог да уверите да нема политичких импликација. Важно је да хладне главе
уђемо у све ово, да не дајемо значај који догађај нема", нагласио је он.
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Коментаришући изјаву адвоката Томе Филе да би Савет безбедности Уједињених нација
могао да Србији уведе санкције ако не испоручи Шешеља, Љајић наводи да не верује да
су могуће радикалне забране.

  

"Србија је све своје обавезе према Трибуналу завршила. Немамо ниједно спорно питање
у односима са Хагом", поручио је Љајић.

  

Шешеља, оптуженог за злочине над Хрватима и Муслиманима у Хрватској, Војводини и
БиХ, од 1991-1993, првостепено веће је на привремену слободу пустило у новембру
прошле године.

  

Шеф Националног савета за сарадњу са хашким трибуналом Расим Љајић каже за
"Блиц" да је одлука о укидању привремене слободе Војиславу Шешељу још једна у
низу чудних одлука Хашког трибунала.
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  - Нас нису питали када су пуштали Шешеља. Оне гаранције које смо ми дали биле су подусловом да их он прихвати, као што је требало да прихвати и услове које је поставиоХашки трибунал за привремено пуштање на слободу. На све то се нису обазирали, асада су донели одлуку која ће поново бити проблематична - рекао је Љајић.  Жалбено веће Хашког трибунала наложило је Претресном већу да моментално опозовеодлуку о пуштању лидера СРС Војислава Шешеља на привремену слободу и да наредињегов повратак у Притворску јединицу Трибунала у Схевенингену.  (Блиц)  
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